

专业提供一次性奶茶杯 多种纸杯印刷

产品名称	专业提供一次性奶茶杯 多种纸杯印刷
公司名称	北京时印佳国际广告制作有限公司
价格	.00/个
规格参数	用途:饮水杯 是否有盖:有盖 品牌:时印佳
公司地址	中国 北京市朝阳区 北京市通州区次渠
联系电话	86 10 67766384

产品详情

用途	饮水杯	是否有盖	有盖
品牌	时印佳	型号	自定
规格	多种	容量	不限 (ml)
主体直径	自定 (mm)		

1、北京时印佳公司印刷产品介绍：

尺寸规格：a6-a2, b6-b2,按客户要求，可提供设计建议以节约成本和彰显美观大方。

印刷颜色：黑白、四色、专色，按客户要求，可提供美学、印刷专业建议。

纸张材料：40克-300克铜版纸、胶版纸、特种艺术纸，白卡，灰卡，纸板等，可具体提供专业建议。

装裱及后期：锁线、无线胶订，骑马钉，环形、螺旋装订，裱糊、模切、压线、穿孔，烫金、烫银，击凸、uv、腹膜、塑封等多种工序，圆脊或方脊、硬精装或纸面精装等风格各异的精装书籍和平装书籍。

2、北京时印佳公司提供多种纸杯印刷及各类书籍书刊、培训教材、学生教材、幼儿启蒙书籍、画册、杂志、机关画报、企业机关宣传资料。

3、我们时印佳公司所有印刷产品都使用环保油墨印刷，公司已通过iso14001-2004环境管理体系认证及iso 9001-2000认证。公司提供7x24小时服务，可上门提供咨询和业务洽谈，交货及时，按客户要求包装并送货到指定点，质量把关严格并有售后服务和反馈；因为成本控制科学有效，价格相对较低。

4、北京时印佳公司联系方式：

电话 : 010-89857596 , 010-67766384

<http://www.cnintlprinting.com.cn>

邮箱 : laoyjh2001@yahoo.com.cn

timesprint2007@hotmail.com

- 1、 the main products are hardcover albums, posters, books and magazines, commercial products, packing box, digital printing products, anti-fake products and high grade handcrafts and advertising products.
- 2、 our perfect production process of hardcover albums comprises of the advanced pre-press digital workflow, ctp system, heiderberg four-color and five-color press and kolbus perfect binding liner. we can print hardcover albums and textbooks of various kinds, and bind and finish some delicate books manually. the post printing processing procedures, such as cover gold-pressing, embossing full page and spot uv, can be achieved perfectly by hand and machine.
- 3、 we provide 7 days and 24 hours services, can go to customers" and arrange the consultant and negotiation. we have timely delivery, customized packing solutions and can send the products to the required destination. we have strict quality control process and provide after-sales service. and our price is low and reasonable for the effective cost control.